

Bestyrelses Møde 11/3-2025 kl.19

Deltagere: Bo Tonnesen, Chris Clausen, Jelle Zwanenburg, Steffen Lydixsen, Torben Kjær

Afbud: Heine Jürgensen, Kjeld Jepsen, Hans Tonnesen, Johannes Buddruhs,

1. Godkendelse af referat

- ok

2. Meddelelser

- Formand

Været til generalforsamling i Gelså sammenslutning. Været til generalforsamling i Vidå sammenslutningen og Sønderå sammenslutningen. Snakket med Finn Sivebæk DU ang. ørredkort(bestandsanalyse) kommer svar ang. kvote i denne uge. Der skal forventes at kvoten skal opdeles i to. 1 kvote 16 april og 2. kvote 16 juni

- VPU
 - o Der snakkes om el-fiske kursus. Chris tager fat i Heine.
 - o
- Kasserer
 - o Regnskab er afsluttet.

3. De nye Udvalg (JZ)

- o Jelle fremlægger lidt om de enkelte udvalg. Der er kommet god tilbagemelding.
- o

4. Projekt skarv/stalling

- o Tk, JK, HJ har været til års møde i Vingsted.
- o Der er nu 7 kontrollanter til projektet.
- o Kameraer skal pilles ned slut marts.

5. Generalforsamling

- o Indkomne forslag. (Ingen)
- o Skal der være en fra hver udvalg der fortæller om hvad der er lavet det forgangne år

6. EVT næste møde (Aftales efter generalforsamlingen)

- Mangler referater på hjemmesiden
-